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Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera 
Univerzity Pardubice 

 

Zápis z 12. zasedání AS DFJP, konaného dne 30. 11. 2016 

Přítomní senátoři: Ing. Barbora Antonová; Ing. Monika Eisenhammerová; Ing. Lukáš Haupt; Ing. Roman Hruška, 

Ph.D.; doc. Ing. Jaroslava Hyršlová, Ph.D.; Ing. Tomáš Kučera; Ing. Tomáš Michálek, Ph.D.; doc. Ing. Jaroslav 

Matuška, Ph.D.; Ing. Petr Nachtigall, Ph.D.; Ing. Petr Novák, BBA; Ing. Jiří Nožička, Ph.D.; Ing. Jan Pokorný, Ph.D.; 

Ing. David Šourek, Ph.D.; Ing. Filip Vízner, Ph.D.; Ing. Petr Vnenk. 

Hosté: Ing. Michaela Ledvinová, Ph.D.; doc. Ing. PaveI Švanda, Ph.D.; Ing. Pavel Šturma; doc. Ing. Jaroslav 

Kleprlík, Ph.D.; Ing. Andrea Hemžská, Ph.D.; p. Hana Coufalová; Ing. Dušan Čermák, Ph.D.; doc. Ing. Libor 

Švadlenka, Ph.D.; Ing. Karel Dvořák; JUDr. Mgr. Adéla Hradilová; Ing. Valerie Wágnerová; JUDr. Pavel Horák; Ing. 

Jakub Vágner, Ph.D. 

 

Program: 

1. Zahájení a jmenování skrutátorů. 

2. Schválení programu zasedání. 

3. Volby kandidáta na funkci děkana DFJP. 

4. Projednání a schválení směrnice č. 16/2016 - Pravidla pro přijímací řízení do 1. ročníku bakalářského 
studijního programu „Dopravní technologie a spoje“ a do 1. ročníku bakalářského studijního programu 
„Stavební inženýrství“ pro akademický rok 2017/2018.  

5. Různé. 
6. Závěr.  

 

 

Ad 1) Zahájení, jmenování skrutátorů 

Na začátku bylo přítomno 14 senátorů. Předseda senátu Ing. Šourek přivítal přítomné senátory, vedení 

fakulty, hosty a zahájil zasedání AS DFJP. 

Jako skrutátoři byli navrženi a schváleni: Ing. Petr Nachtigall, Ph.D.; Ing. Petr Vnenk.  

 

Hlasování: pro 13; proti 0; zdržel se 1. 

 

Ad 2) Schválení programu zasedání 

Předseda AS DFJP seznámil přítomné s programem 12. zasedání AS DFJP a navrhl projednat nejdříve bod 

č. 4 a poté bod č. 3 vzhledem k pozdějšímu příchodu Ing. Pokorného, Ph.D. K tomu nebyly vzneseny žádné 

připomínky. Předseda senátu DFJP dal o navrženém programu hlasovat.  

Program byl schválen. 

 

Hlasování: pro 14; proti 0; zdržel se 0.  

 

Ing. Pokorný, Ph.D. přišel na zasedání AS DFJP ve 13:10 hodin, přítomno bylo 15 senátorů. 
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Předseda AS Ing. Šourek oznámil, že doc. Ing. Švadlenka, Ph.D. a Ing. Aleš Hába, Ph.D. se vzdali členství v AS 

DFJP a nahrazují je Ing. Tomáš Michálek, Ph.D. a doc. Ing. Jaroslava Hyršlová, Ph.D. 

 

Ad 3) Projednání a schválení směrnice č. 16/2016 - Pravidla pro přijímací řízení do 1. ročníku bakalářského 

studijního programu „ Dopravní technologie a spoje“ a do 1. ročníku bakalářského studijního programu „ 

Stavební inženýrství“ pro akademický rok 2017/2018. 

Proděkanka DFJP Ing. Ledvinová, Ph.D. podala vysvětlení ke směrnici č. 16/2016. Rovněž senátory seznámila 

s úpravou termínu pro poslání kopie vysvědčení uchazečů o studium, který byl o den prodloužen a to na 

16. 6. 2017.  

 

Usnesení: 

AS DFJP projednal a schvaluje směrnici č. 16/2016 Pravidla pro přijímací řízení do 1. ročníku bakalářského 

studijního programu „Dopravní technologie a spoje“ a do 1. ročníku bakalářského studijního programu 

„Stavební inženýrství“ pro akademický rok 2017/2018.   

Hlasování: pro 15; proti 0; zdržel se 0.  

 

Ad 4) Volba kandidáta na funkci děkana DFJP 

Ing. Šourek, předseda AS DFJP, seznámil přítomné s průběhem volby kandidáta na funkci děkana, který je 

uveden ve volebním a jednacím řádu AS DFJP. Zopakoval, že platný volební lístek má označené jedno jméno 

kandidáta a pokud dojde ke druhému kolu volby, nepostoupí do něj kandidát s nejmenším počtem hlasů.   

Výsledky 1. kola tajného hlasování: 

Odevzdáno 15 hlasovacích lístků, z toho 12 platných, 3 neplatné. 

Ing. Dušan Čermák, Ph.D. – 2 hlasy 

doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D. – 9 hlasů 

doc. Ing. Pavel Švanda, Ph.D. – 1 hlas 

 

Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera navrhuje rektorovi, aby pro příští volební období 

jmenoval do funkce děkana DFJP doc. Ing. Libora Švadlenku, Ph.D. 

 

Ve 13:45 odešli 2 senátoři: Ing. Barbora Antonová a Ing. Roman Hruška, Ph.D.  

 

Ad 5) Různé 

Ing. Šourek oznámil, že další zasedání AS DFJP je plánováno na začátek ledna 2017. Na programu bude 

schvalování další směrnice o přijímacím řízení. Ing. Šourek dále podal informace z AS Univerzity Pardubice, 

kde byl mimo jiné schválen Statut Univerzity Pardubice a vnitřní mzdový předpis Univerzity Pardubice. 

Jednací řád AS UPa schválen nebyl. Předsednictvo AS DFJP zahájí přípravu nového jednacího řádu AS DFJP 

tak, aby byl v souladu s platným zákonem o vysokých školách. K přípravě jednacího řádu AS DFJP proběhla 

krátká diskuze týkající se možné úpravy volebního systému do AS DFJP. Ing. Michálek zdůraznil, že není 
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specifikováno, jak se volí do AS. Ing. Vágner nabídl pomoc s přípravou, neboť se v minulosti na přípravě 

nového jednacího řádu již podílel.  

Dále proběhla diskuze k anglickému názvu fakulty, který je uvedený ve Statutu UPa (doc. Švanda, Ing. 

Čermák). 

Ing. Šourek poděkoval Ing. Vnenkovi za vypracování přehledu o zveřejňování zápisů z jednání akademických 

senátů na jiných vysokých školách. Ing. Vnenk se přiklání k veřejně přístupným zápisům AS DFJP, neboť ze 

170 akademických senátů v ČR jen 33 nemá zápisy ve veřejné části webových stránek. Na Univerzitě 

Pardubice má zápisy ze zasedání AS veřejné jen FZS. Poté proběhla diskuze k zápisům AS. Ing. Nožička se 

vyjádřil k choulostivé problematice řešené na AS. Ing. Vnenk podotkl, že zasedání AS je dle zákona veřejné, 

zákon však neupravuje elektronické zveřejňování zápisů. Ing. Vágner uvedl důvody pro zveřejňování zápisů 

AS. Ing. Vnenk připomněl, že zápisy je možné zveřejňovat až po jejich odsouhlasení senátory. Ing. Nachtigall 

navrhl zveřejňovat zápisy až od tohoto zasedání. 

Ing. Šourek, předseda AS DFJP, dal hlasovat o veřejně přístupných zápisech AS DFJP. 

 

Usnesení: 

AS DFJP souhlasí se zveřejňováním zápisů ze zasedání AS DFJP ve veřejné části webových stránek Univerzity 

Pardubice.  

        

Hlasování: pro 13; proti 0; zdržel se 0.  

 

Ing. Nožička připomněl, že volby do AS UPa se konají ve dnech 1. – 2. 12. 2016. Volby probíhají ve vestibulu 

DFJP, v Doubravicích a v Praze od 8 do 15,15 hod. Ing. Haupt se dotázal na kauzu plagiátorství. Ing. Šourek 

odpověděl, že se zúčastnil zasedání rozšířeného vedení Univerzity Pardubice (konaného na FZS) 

i s předsedou AS FEI Ing. Dobrovolným a s prof. Šulcovou, předsedkyní AS UPa. Na zmíněném zasedání 

zaznělo, že se nepředpokládá vypracování revize Zprávy Etické komise. Rektor Univerzity Pardubice prof. 

Ludwig uvedl, že zváží svou reakci na otevřený dopis prof. Nováka a Ing. Lenocha ze dne 2. listopadu 2016. 

Zmínil také, že další dořešení této kauzy je již na vedení příslušných fakult případně na jejich akademických 

senátech. 

 

Ad 6) Závěr  

Předseda Akademického senátu DFJP Ing. Šourek poděkoval přítomným senátorům, vedení fakulty 

a hostům a ukončil zasedání Akademického senátu DFJP. 

 

 

Zapsala: Mgr. Monika Brychtová 

 

 

Ing. David Šourek, Ph.D. 

předseda AS DFJP  


